

Dr. Vikas Vishwakarma

Specialist Pediatrics

LANGUAGES : ENGLISH, ARABIC & HINDI



QUALIFICATIONS :

- MBBS from RDVV University Jabalpur, India
- Diploma in child health from Barkatullah University, Bhopal, India

EXPERIENCE :

- Has more than 14 years of experience as a pediatrician in prestigious hospitals of India in the field of pediatrics and neonatology
- Worked for 6 years as a pediatric emergency department in UHS dealing with all kinds of pediatric emergencies and general pediatric cases including pediatric trauma cases
- Follow up of newborn babies in eg: evaluation of jaundice, feeding issues

INTERESTS :

- Pediatric respiratory illness



For appointments

+ 971 6 505 8555



د. فيكاش فيشواكارما أخصائي طب الأطفال

اللغات : الإنجليزية، العربية والهندية

المؤهلات الدراسية :

- بكالوريوس الطب والجراحة من جامعة راني دورغافاتي، جبلبور، الهند
- دبلوم في صحة الطفل من جامعة بركات الله، بوبال، الهند

الخبرة :

- لديه أكثر من 14 عاما من الخبرة كطبيب أطفال في مستشفيات مرموقة للهند في مجال طب الأطفال وحديثي الولادة
- عمل لمدة 6 سنوات كأخصائي طب الأطفال في قسم الطوارئ للأطفال بمستشفى الجامعة بالشارقة لعلاج جميع أنواع الحالات الطارئة الخاصة بالأطفال بما في ذلك حالات الصدمات للأطفال
- متابعة الأطفال حديثي الولادة بما فيها: تقييم اليرقان، مشاكل التغذية

الخبرات والخدمات الطبية :

- أمراض التنفس لدى الأطفال

للمواعيد والإستفسارات الأخرى

+ 971 6 505 8555



JCI ACCREDITED
SINCE 2015

مستشفى الجامعة بالشارقة
صندوق بريد: 72772، المدينة الجامعية، الشارقة، الإمارات العربية المتحدة. هاتف : +97165058555 فاكس : +97165058444

@UHSharjah | www.uhs.ae

